
اداره کل ورزش و جوانان خوزستان گفت:  توسعه ورزش  معاون 
گاها این ورزش سیاست زده، مجال حرکت با شتاب و منطقی را 
از اهل ورزش، صاحبان ورزش و کسانی که می توانند خیلی بهتر 

نقش آفرینی کنند، گرفته است.
همگانی  ورزش های  هیات های  گردهمایی  در  نصیری  ابراهیم 
اظهار  شد،  برگزار  اهواز  در  تیرماه  نهم  امروز،  که  استان  سراسر 
کرد: خوزستان چه در ورزش و چه در سایر حوزه ها، نه جای آزمون 
و خطا و نه مجال فرصت سوزی دارد؛ متاسفانه در برخی بخش ها 
شاهد فرصت سوزی بوده ایم که ضرر و آسیب آن نیز متوجه مردم 
صبور و مظلوم خوزستان است. استدعا دارم در هر جایی، هر کسی 
که احساس کرد نمی تواند کاری انجام دهد و شجاعت انجام کار را 

ندارد، خودش مسئولیت را تحویل دهد و کنار برود.
به گزارش ایسنا، وی بیان کرد: واقعا به خاطر اینکه یک مسئولیت 
مقابل  مقاومت هایی  برگردانیم،  رشته ها  اصلی  نفرات  به دست  را 
اداره کل و ساختار ورزش می شود که بعضا شاهد بی اخلاقی هایی 

هستیم که نمی دانم اسم آن را چه بگذارم.
معاون توسعه ورزش اداره کل ورزش و جوانان خوزستان با بیان 
این که ۷۱۰ هیات شهرستانی در ۴۸ رشته داریم، افزود: خوزستان 
دارای ۴۸ هیات استانی و  ۱۲۰۰ باشگاه ورزشی است، ضمن این 
خدمتگزاران  همچنین  و  بزرگ  و  سازنده  مربیان  و  داوران  که  
پنهان و گمنامی در حوزه ورزش داریم که همه تلاش می کنند تا 
یک رسالت را که آگاهی بخشی به عموم و عامه جامه است، به 

خوبی انجام دهیم.
وی گفت: ایران در حوزه سلامت وضعیت نگران کننده ای دارد 

و حوزه ورزش به عنوان مهم ترین عامل پیشگیری در لایه های 
فرهنگی  حوزه  سلامت،  حوزه  در  ولی  است  اجتماعی  مختلف 
آمارها  کنیم.  نقش آفرینی  خوبی  به  نتوانسته ایم  امنیتی  حتی  و 
نشان از این است که تمام تلاش مان را کرده ایم، اما خوب کار 

نکرده ایم.
نصیری با اشاره به استقبال خوب خوزستانی ها از پویش ورزش 
پروتکل ها  رعایت  با  است  این  خواهشم  کرد:  عنوان  خانه،  در 
ورزش را انجام دهیم، زیرا اصلا مجال توقف نداریم. وضعیت در 
حوزه سلامت خوب نیست و سرریز فقر حرکتی، سکون حرکتی، 
آپارتمان نشینی، فضای مجازی و تغذیه ناسالم، مشکلاتی را ایجاد 
کرده است و وضع نگران کننده ای است. در کشور ایران کمتر از ۱۰  
درصد جمعیت، ورزشکار سازمان یافته داریم و این علامت خوبی 
نیست و نشان می دهد یا خوب کار نکرده ایم یا نگذاشتند خوب 
کار کنیم. به هر حال گاها این ورزش سیاست زده، مجال حرکت 
با شتاب و منطقی را از اهل ورزش، صاحبان ورزش و کسانی که 

می توانند خیلی بهتر نقش آفرینی کنند، گرفته است.
وی با قدردانی از هیات های ورزش های همگانی استان، گفت: در 
حال برداشتن یک خیز بسیار خوب و با برنامه ای در هیات همگانی 
بودیم که کرونا یک ترمز شد. امیدوارم فرصت و مجالی پیش بیاید 

تا بتوانیم به سرعت این خلاء را پر کنیم.
افزود:  اداره کل ورزش و جوانان خوزستان  معاون توسعه ورزش 
اینکه  و  است  ندیده  آسیب  مشورت  و  از خرد جمعی  هیچ کسی 
هیات ورزش های همگانی این مهم را در دستور کار دارد، از آقای 
کار  یک  این  می کنم.  تشکر  همکارانش  و  هیات  رئیس  حاجتی 

انجام  را  باید چنین کاری  الگویی است و به نظرم سایر هیات ها 
خاص  جای  یک  ارزیابی  و  پایش  برنامه ریزی،  اصول  در  دهند. 
دارد و مطمئنا از وضعیت موجود شرایط را خارج کرده و به سمت 
می   ۹۹ سال  در  استان  همگانی  هیات  می برد.  مطلوب  وضعیت 
تواند رتبه نخست را در کشور کسب کند و مطمئن هستم که این 

مهم اتفاق می افتد.
وی در پایان عنوان کرد: یک مسیر کوه روی را در اهواز شناسایی 
کرده ایم و از هیات همگانی درخواست دارم که از این محل بازدید 
داشته باشند و شاید یک مسیر ماندگار برای مردم اهواز جهت کوه 

روی باشد.
صورت  عملکرد  ارزیابی  طبق  جلسه،  این  در  ایسنا؛  گزارش  به 
امیدیه،  ماهشهر،  بندر  شهرستان  همگانی  های  هیات  از  گرفته، 
عنوان های  حائز  که  دزفول  و  مسجدسلیمان  کارون،  اندیمشک، 

اول تا ششم شدند، قدردانی شد.

رییس هیات اتومبیلرانی و موتورسواری خوزستان با اشاره به نیاز 
مرکز استان به یک پیست چندمنظوره اتومبیلرانی و موتورسواری، 
ارائه  این خصوص  در  از سال گذشته  که  امیدوارم طرحی  گفت: 
این  تا  شود  عملیاتی  استان  مسوولان  کمک  با  امسال  داده ایم، 
تخلیه  برای  اتومبیلرانی خوزستان، محلی  نظارت هیات  با  پیست 

انرژی جوانان باشد.
جرات  به  اظهارکرد:  ایسنا،  با  گفت وگو  در  جوانمردی  ابراهیم 
در سطح کشور هستیم  فعال  از هیات های  یکی  بگویم  می توانم 
و سال ها است که توانسته ایم هیات برتر کشور باشیم. این برتری 
و  همگانی  نظر  از  ورزش  به  ما  خوب  نگاه  و  وحدت  همدلی،  با 

حرفه ای به دست آمده است.
وی بیان کرد: ما با امکانات موجود توانستیم، سال گذشته میزبان 
موفقی برای مسابقات فرمولا دریفت کشور باشیم. رقابت هایی که 
پیش از آن هیچ استانی نتوانسته بود میزبانی آن را بر عهده بگیرد 
ولی این مهم توسط هیات اتومبیلرانی خوزستان در پیست غدیر 

اهواز انجام شد.
رییس هیات اتومبیلرانی و موتورسواری خوزستان گفت: همچنین 
هیات  موفقیت  رمز  دیگر  ما،  شهرستانی  هیات های  بودن  فعال 
اتومبیلرانی خوزستان است، ضمن این که آموزش که نقش مهم و 
کلیدی و همچنین موثر در کاهش تصادفات دارد، برای ما جهت 

کار اصولی بسیار پررنگ بوده است.
و  اتومبیلرانی  رشته های  به  توجه  لزوم  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
موتورسواری در کاهش ترافیک و آمار تصادفات، عنوان کرد: هر 
۳۰ دقیقه یک نفر بر اثر تصادف کشته و هر ۹۰ ثانیه نیز یک نفر 
به همین دلیل مجروح می شود. با برنامه هایی که داشته ایم، تلاش 
در  تصادفات  آمار  کاهش  به  مردم  آگاه سازی  با  که  بوده  این  ما 

استان کمک کنیم.
امر  در  بسزایی  نقش  می تواند  موتورسواری  و  اتومبیلرانی  هیات 

آموزش و مهارت های عمومی رانندگی ایفا کند.
جوانمردی همچنین درباره نیاز مرکز استان به پیست چند منظوره 

اتومبیلرانی و موتورسواری استاندارد، گفت: باتوجه به این نیاز، سال 
گذشته طرح این پیست را ارائه دادیم و امیدواریم در سال جاری با 
همکاری رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان و مدیرکل 
ورزش و جوانان خوزستان، این طرح عملیاتی شود تا این پیست 
انرژی  تخلیه  برای  اتومبیلرانی خوزستان، محلی  نظارت هیات  با 

جوانان باشد و این فرصت به تهدید تبدیل نشود.
وی افزود: در شورای ورزش خوزستان نیز معاون عمرانی استاندار 
بر لزوم اهمیت رشته اتومبیلرانی در راستای کاهش تصادفات در 
در  بتوانیم  استانداری  همکاری  با  امیدوارم  و  داشت  اشاره  استان 

کاهش این آمار، گام بلندی برداریم.
وی در پایان نیز از وضعیت رشته های اتومبیلرانی و موتورسواری 
خوزستان در سطح کشور ابراز رضایت کرد و گفت: این دو رشته ، 
جذاب، مهیج و پرطرفدار هستند و خوزستان نیز در هر دو رشته از 
پتانسیل بالایی برخوردار است، ضمن این که ما قهرمانان خوبی در 

این رشته ها در کشور داریم که سرآمد هستند.

دهکده  مطالعاتی  طرح  گفت:  خوزستان  تیراندازی  هیات  رییس 
فرهنگی، ورزشی و گردشگری تیراندازی خوزستان انجام شده و 
تنها منتظر واگذاری زمین هستیم که انتظار داریم این مهم هر چه 

سریعتر انجام شود.
سیدسالار محمدنیا اظهار داشت: ۴۵ هکتار زمین برای احداث این 
این مجموعه ورزشی  نظر گرفته شده است.  اهواز در  در  دهکده 
آماتوری، محل تفریحی و  بر فعالیت در زمینه قهرمانی و  علاوه 

اقامتی مناسبی برای گردشگران داخلی و خارجی نیز خواهد بود.
محمدنیا با اشاره به اینکه این طرح در مرحله واگذاری زمین قرار 
دارد افزود: معتقدم اداره کل ورزش و جوانان باید یک نفر را مامور 

این کار کند تا مشکل واگذاری زمین برطرف شود.
امکانات رفاهی و  از  این دهکده که  اندازی  راه  با  داد:  ادامه  وی 
اول  قطب  به  قطعا خوزستان  است  برخوردار  بسیاری  گردشگری 
تیراندازی کشور تبدیل خواهد شد و عموم مردم می توانند از این 

دهکده استفاده کنند.

نخست  گام  در  اینکه  بیان  با  خوزستان  تیراندازی  هیات  رییس 
این مجموعه ورزشی که در منطقه کولی آباد اهواز قرار دارد، سه 
میدان اهداف پروازی بین المللی لحاظ شده است گفت: شرایط آب 
و هوایی خوزستان به گونه ای است که در نیمه دوم سال می توان 

شاهد حضور گردشگران ورزشی در خوزستان بود.
* خوزستان نیازمند یک سایت اهداف پروازی است

وی عنوان کرد: خوزستان نیاز به یک سایت اهداف پروازی دارد 
و این موضوع کمک می کند تا جوانان هیجانات خود را در این 
دلیل  به  سالانه  متاسفانه  کرد:  بیان  محمدنیا  کنند.  تخلیه  مکان 
تیراندازی در مراسم مختلف عزاداری و عروسی، عده ای در استان 
جان خود را از دست می دهند لذا راه اندازی این سایت کمک می 

کند فرهنگ سازی خوبی در استان صورت گیرد.
رییس هیات تیراندازی خوزستان با اشاره به اینکه سایت تیراندازی 
اهداف پروازی استان به مساحت سه هکتار در ورزشگاه غدیر اهواز 
واقع شده است گفت: طرح مطالعاتی این سایت انجام شده و قرار 

است بودجه آن مصوب شود که امیدواریم این مکان هر چه سریعتر 
به بهره برداری برسد.

تیرانداز   ۵۰۰ و  هزار   ۲ از  بیش  فعالیت  به  اشاره  با  محمدنیا 
سازمان یافته در خوزستان افزود: بنا داریم رشته تیراندازی را در 
لحاظ  به  چه  اگر  دهیم  گسترش  خوزستان  های  تمام شهرستان 
زیرساخت در بسیاری از شهرستان ها با مشکلاتی روبه رو هستیم.
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امام کاظم )ع( :
از طمع بپرهيزيد که طمع 
کليد ذلت و رباينده عقل و 
فرسايشگر جوانمردی هاست.

خبر خبر ورزشي
تارنمای بلژیكی : 

آزمايش کرونای »دلفی« مثبت شد
کرد  اعلام  خبری  در   )hln( اچِ الِ انِ  بلژیکی  تارنمای   
ایرانی  بازیکن  دلفی«  کرونای »یونس  آزمایش  نتیجه  که 

باشگاه شارلروا مثبت شده است.
شارلروا یک هفته پیش تمرینات خود را آغاز کرد و »کریم 
در  کمپی  در  را  خود  کاروان  تیم  این  سرمربی  بالحسین« 

شهر کامن آلمان تمرین می دهد.
اول  دور  جریان  در  بلژیکی  تارنمای  این  اعلام  براساس 
نمونه گیری از بازیکنان این تیم، نتیجه آزمایش دو بازیکن 

مثبت اعلام شده است.
»ممدو فال« بازیکن سنگالی و یونس دلفی بازیکن ایرانی 

به کووید-۱۹ مبتلا شده اند.
مطابق اعلام این تارنما، نتیجه آزمایش »علی قلی زاده« 
دیگر بازیکن ایرانی شارلروا که به همراه هم وطنش یعنی 

دلفی به بلژیک برگشته بود، منفی اعلام شده است.

: MIS عضو هیئت مدیره نفت
 می خواهم فرار کنم

به  نسبت  سلیمان  مسجد  نفت  باشگاه  مدیره  هیئت  عضو 
عملکرد وزیر ورزش انتقادات صریحی را وارد کرده است.

مسجد  نفت  باشگاه  مدیره  هیئت  عضو  بهادری 
سلیمان)mis( در یک گفتگوی رادیویی درباره مشکلات 
تیم فوتبال باشگاه بیان کرد: مصوبه ای که اجازه کمک به 
تیم های حرفه ای را نمی دهد، برای سال ۱۳۹۰ است. از 
سال ۱۳۹۰ تا حالا اقای زنگنه )وزیر نفت( و تشکیلاتش 
چه تمهیدات و اقداماتی برای واگذاری تیم ها انجام داده 
تا این تیم ها با توجه به اصل ۴۴ قانون اصلی به بورس 

وارد شوند.«
آخر  به سیم  دیگر  داد:» من  ادامه  با عصبانیت  او سپس   
زده ام. من دو سه بار استعفا داده ام و الان هم می خواهم 
استعفا بدهم. ما نه عبایی دوخته ایم نه چیز دیگر. ما دیگر 
به ستوه آمده ایم و می خواهیم فرار بکنیم. هیچ فریادرسی 

هم نیست.

حميداوی : 
دوم جدوليم اما هنوز سر حرفم هستم

مالک باشگاه شهرخودرو گفت: اگر امروز در رده دوم جدول 
رده بندی هستیم اما هنوز پای حرفی که بابت تعطیلی لیگ 

زده ام، هستم.
شهرخودرو  یک  بر  دو  پیروزی  از  پس  حمیداوی  فرهاد   
خراسان برابر ذوب آهن اصفهان اظهار داشت: ابتدا باید این 
شهرخودرو  هواداران  و  فنی  کادر  بازیکنان،  به  را  پیروزی 
برابر  را  مالکانه  و  زیبا  فوتبال  یک  ما  تیم  بگویم.  تبریک 
گذاشتند  نمایش  به  اصفهان  ذوب آهن  جوان  و  دونده  تیم 
و سه امتیازی را به دست آورد که حق تیم شهرخودرو از 

این زیبا بازی بود.
وی افزود: ذوب آهن هم انصافا بسیار با انگیزه ظاهر شد و 
برابر شهرخودرو پا پس نگذاشت که باید به کادر مدیریتی 
و فنی این باشگاه خوب و ریشه دار اصفهانی تبریک بگویم.

مالک باشگاه شهرخودرو یادآور شد: با اینکه حداقل امروز 
در رده دوم جدول رده بندی هستیم و مقابل ذوب آهن هم 
با  اینکه  بر  نیستیم، مضاف  فوتبالی عقب  دادیم که  نشان 
پرداخت ۸۰درصدی قراردادها ثابت شد که مشکل مالی هم 
نداریم؛ باز سر حرف های خودم استوار هستم و اعتقاد دارم 
ریسک  نباید  و  است  بسیار خطرناک  این شرایط  در  بازی 
با اشاره به صحبت های دبیر کارگروه مراقبت و  کرد. وی 
درمان کوید۱۹ دانشگاه علوم پزشکی مشهد گفت: با اینکه 
اعلام می شود حداقل شهر مشهد از مرحله قرمز عبور کرده 
و در رسانه ها وضعیت »هشدار بسیار بالا« اعلام کرده اند، 
باز برخی مدعی هستند که لیگ برتر باید تحت هر شرایطی 

برگزار شود.

اهل شاخه : 
بدون پول نمی شود سهميه آسيا گرفت

محمد اهل شاخه می گوید که وزارت نفت هیچ کمکی به 
مشکلات  تیم  این  و  نداده  انجام  آبادان  نفت  صنعت  تیم 
جریان  در  که  آبادان  نفت  صنعت  تیم  مدافع  دارد.  زیادی 
پیروزی ۲-۰ این تیم برابر پارس جم عملکرد خوبی داشت، 
در گفتگو با خبرنگار ما با اشاره به این مسابقه عنوان کرد: 
خداراشکر بازی خوبی را انجام دادیم و بعد از این استراحت 
بدن هایمان یک مقدار  ماهه،  تمرینات یک  و  ماهه   ۴-۳
بهتر شده بود و توانستیم با تلاش زیاد بازی را ببریم. خیلی 
تلاش کرده بودیم و تمرینات خوبی انجام دادیم و توانستیم 
نکاتی که کادرفنی گفته بودند را انجام دهیم. از بابت کلین 
شیت خوشحالیم اما واقعا موقعیت کمی به تیم حریف دادیم 

و از نظر دفاعی سطح خوبی داشتیم. 
این  با  خوب  نتایج  کسب  و  سراج  بهنام  حضور  درباره  او 
مربی نیز اظهار داشت: ما از همان فصل تیم خیلی خوبی 
ایم  داده  ادامه  را  روند  این  هم  الان  همین  تا  و  داشتیم 
اند. چه  کرده  زیادی  کادرفنی هم تلاش  و  آقای سراج  و 
در بخش تمرینات دفاعی و چه فعالیت هجومی، تمرینات 
نوینی داریم و تلاش زیادی می کنند و فکر کنم برد قاطعانه 

ما نتیجه کادرفنی و همچنین بازیکنان بودند.
 اهل شاخه درباره شانس گرفتن سهمیه برای صنعت نفت 
گفت: سهمیه گرفتن کار بسیار سختی است و برای تیم ما 
سخت تر هم هست. درست است که در جدول ۲-۳ امتیاز 
باید  بگیرد  سهمیه  می خواهد  که  تیمی  اما  داریم  اختلاف 
تمام امکانات را داشته باشد؛ چه امکانات فوتبالی و چه مالی. 
همه می گویند صنعت نفت می تواند سهمیه بگیرد، درست 
امکاناتی  هیچ  اما  هستیم  نزدیک  جدول  در  ما  که  است 
این  با  ایم.  را گرفته  از قرارداد  پایینی هم  نداریم و درصد 
دل  تا  کنیم  کسب  خوبی  نتایج  که  می کنیم  تلاش  حال 

هواداران آبادانی شاد شود.

توسط مدیرعامل باشگاه ؛
کرونا، پاشازاده را از کار برکنار کرد!

مهدی پاشازاده از هدایت تیم فوتبال دسته دومی شهرداری 
ماهشهر کنار گذاشته شد.

ماهشهر  باشگاه شهرداری  مدیرعامل  قنواتی،  غلامحسین 
با اعلام این خبر در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: تمرینات 
تیم ما بیش از دو هفته است که آغاز شده است و چندین بار 
نیز از آقای پاشازاده خواستیم که در محل تمرین حاضر شود 
اما او عنوان می کرد که وضعیت خوزستان قرمز و کرونایی 

است و نمی توانم بیایم.
وی افزود: به او گفتیم که نکونام با فولاد در همین شرایط 
در اهواز در حال تمرین است و شما نیز با باشگاه شهرداری 
ماهشهر قرارداد دارید و باید در محل تمرین حاضر شوید 
فدراسیون  اطلاع  به  را  موضوع  این  هم  ما  و  نیامد  او  اما 
رساندیم که به ما گفتند باید در کمیته انضباطی باشگاه به 

این موضوع رسیدگی شود.
مدیرعامل باشگاه شهرداری ماهشهر گفت: کمیته انضباطی 
باشگاه نیز تشکیل شد و از پاشازاده خواستیم که به جلسه 
بیاید ولی دستیارانش را فرستاد و در نهایت نیز رای کمیته 
انضباطی باشگاه این بود که با پاشازاده به دلیل عدم حضور 
در محل تمرین و عدم رعایت مفاد قرارداد، قطع همکاری 

شود. این قطع همکاری، با پاشازاده و تمام کادرش است .
نیز  تیر(  )نهم  دیروز  عصر  تا  کرد:  عنوان  ادامه  در  وی 
با  که  است  این  تلاش  و  می شود  انتخاب  جدید  سرمربی 

مربیان بومی کار کنیم.

پيروانی : 
همه از حق پرسپوليس دفاع می کنيم

مدیر تیم فوتبال پرسپولیس گفت: من نماینده هواداران در 
دفاع  آنها  از حق  تا  دارم  وظیفه  و  پرسپولیس هستم  کنار 
در  و  )یکشنبه(  گذشته  شب  پرسپولیس  فوتبال  تیم  کنم. 
لیگ  دوم  و  بیست  در هفته  ورزشگاه شهدای شهر قدس 
برتر فوتبال به مصاف پیکان رفت و موفق شد در این دیدار 
با پیکان را با نتیجه ۳ بر یک شکست دهد تا جایگاه خود 
را در صدر جدول مستحکم تر کند. سرخپوشان با کسب  ا 
ین ۳ امتیاز به امتیاز ۵۰ رسید و فاصله خود را با تیم های 

بعدی حفظ کرد.
این در حالی بود که با توجه به قوانین حاکم در زمان کرونا 

مسابقات فوتبال بدون هوادار برگزار می شود.
پرسپولیس  فوتبال  تیم  مدیر  پیروانی  افشین  همه  این  با 
زیر  در  که  کرد  منتشر  تیم  این  هواداران  برای  را  پیامی 

می خوانید:
بازی ها  در  هواداران  حضور  از  مجبوریم  اینکه  وجود  »با 
هواداران هستم  نماینده  من  اما  باشیم  محروم  تمرینات  و 
محبوب  باشگاه  همچنین  و  آنها  حق  از  تا  دارم  وظیفه  و 
اصلی  سرمایه  واقع  به  هواداران  کنم.  حمایت  خودمان 
دلیل  به  نمی توانند  اینکه  وجود  با  و  هستند  پرسپولیس 
شرایط به وجود آمده در تمرینات و بازی ها کنار ما باشند اما 
از راه دور انرژی آنها را حس می کنیم. همه اعضای باشگاه 
ما  را شاد کنند و  تا دل هواداران  تیم در تلاش هستند  و 

وظیفه ای جز این نداریم.

اسكوچيچ، تنها اما پرانگيزه ؛
 حالا نوبت استقلال است

به  دستیارانش  غیاب  در  ایران  فوتبال  ملی  تیم  سرمربی 
تماشای دیدار استقلال و سایپا می نشیند.

ورزشگاه  در  با حضور  ملی  تیم  اسکوچیچ،سرمربی  دراگان 
لیگ  دوم  و  بیست  هفته  از  سایپا  و  استقلال  دیدار  آزادی 

برتر را از نزدیک نظاره خواهد کرد.
شهر  شهدای  ورزشگاه  در  حضور  با  دیشب  که  اسکوچیچ 
قدس تماشاگر مسابقه پیکان و پرسپولیس بود،صبح امروز 
هم فیلم این دیدار و سایر مسابقات روز گذشته لیگ برتر 

را به تماشا نشست.
اسکوچیچ صبح امروز در پستی اینستاگرامی اعلام کرده بود 
که روز شلوغی را پشت سر خواهد گذاشت. تنها نکته ای که 
وجود دارد این است که تا چه زمانی اسکو به تنها رقابت ها 
را تماشا خواهد کرد و دستیاران کروات او به همراه وحید 

هاشمیان چه زمانی به او ملحق خواهند شد.

با عقد قرارداد ؛
بازار بزرگ ايران ۱۲ کشتی گير 

را به خدمت گرفت
را  کشتی گیر   ۱۲ قرارداد  ایران  بزرگ  بازار  تیم  مسوولان 

برای شرکت در لیگ برتر کشتی آزاد ثبت کردند.
سازمان  در  قرارداد کشتی گیران  ثبت  رسمی  از شروع  بعد 
لیگ، تیم کشتی آزاد بازار بزرگ ایران با حضور »کیومرث 
رخش خورشید«  »داود  و  درستکار«  »پژمان  محرابی«، 
به  لیگ  در سازمان  را  قرارداد ۱۲ کشتی گیر مدنظر خود 

ثبت رساند.
بازار بزرگ ایران به عنوان مدافع عنوان قهرمانی در لیگ 
برتر کشتی آزاد، با کشتی گیرانی همچون »رضا اطری«، 
»بهنام  مقصودی«،  »امیرحسین  داستان«،  »مجید 
نصیری«،  »میثم  یاراحمدی«،  »پیمان  احسان پور«، 
»کامران  بذری«،  »احمد  حسینی«،  »امیرحسین 
و  گلیج«  »مجتبی  ابراهیمی«،  »محمدجواد  قاسمپور«، 
طور  به  تا  کرد  امضا  قرارداد  محمدیان«  »محمدحسین 
رسمی، تلاش خود را برای حضور قدرتمند در لیگ برتر 

کشتی سال ۹۹ آغاز کند. 
از میان ۱۲ کشتی گیری که امروز توسط بازار بزرگ ایران 
حساب  به  ملی پوش  سهمیه  کشتی گیر  دو  شدند،  جذب 
جهانی  مسابقات  دادن  قرار  ملاک  به  توجه  با  می آمدند. 
۲۰۱۹ اطری و احسان پور جزو سهمیه های ملی پوش بازار 
بزرگ ایران هستند و این تیم می تواند یک ملی پوش دیگر 

را نیز جذب کند.

تقدیم برد به خانواده هایی که عزیزشان بر اثر کرونا فوت کرده ؛

نفتی ها یک قدم به سهمیه آسیایی نزدیک تر شدند
دیدار تیم های صنعت نفت آبادان و پارس جنوبی 

جم با پیروزی شاگردان سراج به پایان رسید.
در آغاز هفته بیست و دوم لیگ برتر فوتبال دو تیم 
صنعت نفت و پارس جنوبی جم در استادیوم تختی 
آبادان به مصاف هم رفتند که در نهایت این دیدار 

با برتری شاگردان  بهنام سراج به پایان رسید.
تک گل نفتی ها را رضا جبیره در دقیقه ۳۰ به ثمر 
رساند و در ادامه محمود مطلق زاده در دقیقه ۷۰ 
دروازه پارس جنوبی را گشود تا آبادانی ها با این برد 
امیدشان برای کسب سهمیه آسیایی پا برجا بماند.

نکته قابل توجه این بازی در نیمه اول رقم خورد. 
برق استادیوم تختی آبادان به دلیل مشکلات فنی 

قطع شد و بازی دقایقی متوقف شد.
تیم صنعت نفت آبادان با این برد ۳۳ امتیازی شد 
هم چنان  و  ماند  باقی  جدول  ششم  جایگاه  در  و 
امیدهای خود را برای کسب سهمیه آسیایی حفظ 
کرد. شاگردان افاضلی با این شکست با ۲۰ امتیاز 

در رده دوازدهم جدول قرار گرفتند.
* سراج: 

سراج: این برد را به خانواده هایی که عزیزشان بر 
اثر کرونا فوت کرده تقدیم می کنیم

سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان می گوید: 
به  را  جم  جنوبی  پارس  برابر  تیمش  پیروزی 
کرونا  بیماری  اثر  بر  عزیزشان  که  خانواده هایی 

درگذشته اند تقدیم می کند.
به گزارش ایسنا، بهنام سراج پس از برتری تیمش 
بازی  از  قبل  کرد:  اظهار  جم  جنوبی  پارس  برابر 
گفته بودم که در چند بازی برنده نبوده ایم و مردم 
داریم  بی شماری  هواداران  ما  هستند.  ناراحت 
بازی  آن ها  برای  فقط  نفت  بازیکنان صنعت  که 
می کنند. جدا از مسائل مالی بازیکنان ما به عشق 
هواداران به زمین می روند. البته ما در مسائل مالی 
واقعا مشکلاتی داریم. این سه امتیاز که به دست 
آوردیم یک هدیه به آن هایی بود که عزیزان شان را 

از دست دادند. من خوشحالم که شاید به خاطر این 
برد چند درصد از داغ آن ها کم بشود. قلبا خوشحالم 
که این سه امتیاز را به دست آوردیم. امیدوارم در 

ادامه همین روند را ادامه بدهیم.
او درباره تعطیلی لیگ به خاطر بیماری کرونا هم 
تاثیر  ما  عملکرد  روی  قطعا  تعطیلی  این  گفت: 
داشت. شرایط بازی را نگاه کنید متوجه می شوید 
که این بازی واقعا کیفیت نداشت. با این که دو بر 
شرایط  نظر  از  ما  بازیکنان  اما  شدیم  پیروز  صفر 
بدنی هنوز به آن شرایط مطلوب نرسیده اند. ان شاا... 

تمرین می کنیم و به شرایط مطلوب می رسیم.
مجموعه  به  پیروزی  این  برای  کرد:  اضافه  وی 
کنار  ما  می گویم.  تبریک  آبادان  مردم  و  باشگاه 
مردمی هستیم که عزیزان شان را در کرونا از دست 

داده اند. 
واقعا خوشحالیم که دل مردم را شاد کردیم. این 

مساله برای ما بسیار با ارزش است.
سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان ادامه داد: ما 
با یک سبک جدید فوتبال بازی کردیم یا به اجبار 
و یا با تصمیم خودمان شرایط به گونه ای شد که 
به چند بازیکن جوان میدان دادیم. آن ها عملکرد 
خوبی داشتند و ما به خواسته خودمان رسیدیم. بعد 
از این که به گل رسیدیم تلاش کردیم که بازی 
را کنترل کنیم اما من بعد از گل دوم از عملکرد 
شاگردانم راضی نیستم. چون باید بهتر از این عمل 
کنیم. به تیم پارس جنوبی هم تبریک می گویم. 
آن ها هم بازی خوبی انجام دادند و دقایقی از بازی 
امروز  هم  ما  دروازه بان  کردند.  وارد  فشار  ما  به 

عملکرد بسیار خوبی داشت.
او در پایان درباره بازی بعدی تیمش هم گفت: روز 
شنبه بازی بسیار سختی با تراکتور داریم، قطعا از 
الان این بازی را فراموش می کنیم و خودمان را 
برای بازی برابر تراکتور آماده می کنیم. قطعا کار ما 

در آن بازی سخت خواهد بود.

معاون توسعه ورزش اداره کل ورزش خوزستان :

گاها این ورزش سیاست زده، مجال حرکت را از صاحبان ورزش گرفته است

ریيس هيات عنوان کرد :

نیاز مرکز خوزستان به پیست چندمنظوره اتومبیلرانی و موتورسواری

سيدسالار محمدنيا :

دهکده تیراندازی خوزستان در انتظار واگذاری زمین است


